

Protokoll Vattensportsektionen nr.2 2024

2024-01-27 Marholmen + Teams

Deltagare Svemo

Mari Stensson	Sammanställande
Kari Fredheim	Ledamot
Gustaf Thulin	Ledamot
Pernilla Ingvarsson	Ledamot
Mats Örtendahl	Ledamot
Luna Johansson	
Julia Forslund	Koordinator

- Mötets öppnande och godkännande av dagordning**
Mari öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. Den utskickade dagordningen godkändes.
- Val av justerare**
Mari valdes att justera mötesprotokollet.
- Föregående protokoll**
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
- Ärenden**
 - Budget SM-veckan**
Mari presenterade budgeten för SM-veckan som godkändes av övriga sektionsmedlemmar.
 - Arbetsplan 2024**
Sektionen arbetade med en arbetsplan för 2024, vad sektionen ska arbeta för. Denna innefattar stöd till klubbar och tävlingsarrangörer, fokus på funktionärer och utbildning, förenkla för utövare och nyrekrytering, samt marknadsföring och kommunikation av sporten.
 - Mötesplanering 2024**
Datum för sektionsmöten under 2024 planerades. Sektionen kommer att träffas en gång/månad under året.
 - Arena Vattnet**
För en fortsättning av Arena Vattnet krävdes finansiering från sportförbunden, i det läget vi befinner oss nu har sektionen beslutat att inte vara med och finansiera Arena Vattnet.

Protokoll Vattensportsektionen nr.2 2024

2024-01-27 Marholmen + Teams

-
- 4.5 Uppdragsbeskrivning**
Sektionen gick igenom uppdragsbeskrivningen och fördelade roller inom sektionen.
- 4.6 Supervisors**
Tävlingskalendern är ännu inte helt klar för 2024 men tanken är Julia tar kontakt med våra supervisors inom kort för att fördelningen av supervisors ska vara klart så tidigt som möjligt.
- 4.7 SVERA**
Sektionen diskuterade hur tanken är att svera.org ska användas i framtiden, om det ska fungera som ett historiskt arkiv eller om domänen ska stängas ner. Ska diskuteras vidare.
- För upplösning av Svera krävs två på varandra följande förbundsmöten, hållna med minst sex månaders mellanrum. Datum för det extra förbundsmötet planeras att ske i juni, mer info kommer.
- 4.8 Kommunikationsplan**
Kommunikationsplanen är nu klar och kommer presenteras närmare på rundbanemötet samt föreningsträffen. Se kommunikationsplanen [HÄR](#)
- 4.9 TA-utbildning & föreningsträff 10 februari**
Sektionen planerade för upplägget under TA-utbildningen och föreningsträffen. Tanken är att bl.a. diskutera kommittéer, kommunikationsplan och tävlingskalendern.
- 4.10 Klasscoacher**
Gustaf och Pernilla tar kontakt med aktuella personer, de personer som är klasscoacher ska ta kontakt med Gustaf som ska sammanställa detta. Målsättningen är även att publicera information om klasscoacherna på hemsida och sociala medier.
- 4.11 Protestregler**
Sektionen beslutade att följa Svemos (NT) regler gällande protest vid nationella tävlingar i Sverige.
- 4.12 Nordiskt möte och utbildningshelg**
Diskussion om upplägget inför det nordiska mötet 22/3 och utbildningshelgen 23-24/3.
- 4.13 Nämändring från Vattensport**
Diskussion kring de namnförslag som har kommit in, svårt att bestämma ett lämpligt namn där alla grenar är representerade. Kommer diskuteras vidare.
- 5. Rapporter**
- 5.1 Rapport från grenkoordinator**
-

Protokoll Vattensportsektionen nr.2 2024

2024-01-27 Marholmen + Teams

6. **Övriga frågor**

7. **Nästa möte**

22 februari, digitalt.

8. **Mötet avslutades**

Mari tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Julia Forslund
2024-01-27

Justerats av

Mari Stensson
2024-02-05